
Det innkalles med dette til ordinært møte i Matematisk-naturvitenskapelig studentutvalg

Møtedato: 08.02.2024
Møtetidspunkt: 1615
Møtested: MNSU kontoret på Vilhelm Bjerknes hus
Tilstede:
Anna (vara SPSU), Vivian (farmasøytisk fagutvalg), Frederik (matematisk fagutvalg), Marie
(biovitenskapelig fagutvalg, SPSU), Karl (Astrofysisk fagutvalg, STUT), Adam (STUT, leder), Elise
(bokskapsansvarlig/fysisk fagutvalg), Jenny (nestleder), Alina (webansvarlig og PR)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

19 2024 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Adam
Innkalling ble enstemmig godkjent. Referatet ble godkjent.

20 2024 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Adam
Leder ble valgt til ordstyrer og Alina ble valgt som referent.

21 2024 Orienteringer O
Ansvarlig: Adam
Astrofysisk fagutvalg: Ikke noe å melde
Biovitenskapelig fagutvalg: Har hatt møte med admin. Snakket om Canvas-rom for
BFU. Har hatt allmøte med veldig dårlig oppmøte.
Farmasøytisk fagutvalg: Ikke noe å melde
Fysisk fagutvalg: Har hatt allmøte. Gikk greit.
Geofaglig fagutvalg: Ikke tilstede.
Fagutvalget ved institutt for informatikk: Ikke tilstede
Kjemisk fagutvalg: Ikke tilstede.
Matematisk fagutvalg: Ikke noe å rapportere.
Studentparlamentsrepresentant: Prøver å få fikset valgprotokoll så vi kan få



innkalling og møterett til 22. februar. Dette må gjøres på allmøtene. Adam må ta insj til
å lage en sjekkliste for hva som må gjøres på allmøter. Både referater og banktilganger.
STUT: Det har vært STUT, men vi har ikke vært der alle gangene. Sist gang vi var der var
det snakk om det lovmessige rundt eksamen. Det viser seg at fakultetene har ganske
frie tøyler til hvordan de vil gjøre det. Vi lurer på om det hadde vært best at
fagutvalgene fikk bestemme dette, ikke de ansatte. Nestleder skal ta dette opp med
FULF (fagutvalglederforum).
Ansettelsesutvalget: Vi har bestemt at Jenny er hovedrep, og Marie er vara. De har
vært på møte. De diskuterte NTNU-saken hvor en person som hadde jobbet på en lab,
men var fra et av de landene vi i Norge ikke skal samarbeide med. Dette førte til en
diskusjon om når det faktisk er lov å diskriminere med utgangspunkt i nasjonalitet etc.
Det er greit å avvise søknader som kommer fra personer de vet at ikke vil bli godkjent.
De snakket også om en søknad hvor en søker hadde blitt strøket, og den som var blitt
strøket hadde utenlandsklingende navn. AU vil ha en ordentlig forklaring.
Økonomiansvarlig: Har plagdes med å få tilgang til kontoen vår.
PR-ansvarlig: Ikke noe å rapportere.
Webansvarlig:Webans påstår at alle referat og hvem som sitter i hvilke verv er
oppdatert på hjemmesiden, men det stemmer altså ikke. Her må det gjøres en jobb. Det
som må endres er ny rep for Farmasøytisk. Ny STUT-rep. Fjerne geofaglig og skrive inn
Markus Haugen.
Bokskapsansvarlig: Vi må bestemme når vi skal klippe.
Nestleder: Skal være FULF-møte neste torsdag.
Leder: Har vært på læringsmliljømøte med lederne i RF og fadderkoordinator. Kan ta
det litt på saken under.

22 2024 Valg av STUT representant D
Ansvarlig: Adam
Vi har mistet litt kontakten med representanten for geofaglig fagutvalg.
Fredrik meldte seg. Ble enstemmig valgt til nye STUT-rep.

23 2025 Læringsmiljø D
Ansvarlig: Adam



De som har ansvar for læringsmiljøet har sagt at det vil bli flere møter i løpet av
semesteret hvor læringsmiljøet diskuteres. Hva som defineres som læringsmiljø er
ganske bredt, og inkluderer ting som det rent sosiale til f.eks temperatur i bygg. Ønsker
innspill angående læringsmiljøet.

● Biovitenskap har bedt om høyere temperatur på bikuben og på lesesalsplasser.
● Vi ønsker at de får opp farten med asbestsanering.
● Det er sagt at de ikke vil investere i fysisk læringsmiljø for biovitenskap fordi noe

kanskje skal flyttes til livsvitenskapshuset. Men å splitte opp forskning og
undervisning, som vi har hørt rykter om, tror vi er en dårlig deal.

● Ikke stopp all oppussing må stoppes for bygningsmassen bare fordi det kommer
et nytt bygg.

● Institutt for teoretisk astrofysikk (ITA-bygget) der får de nesten ikke gjøre noe
fordi alt er vernet. Men er det noe som kan gjøres der, er det noe som er lov? Det
hadde vært fint å vite hvor det er asbest for eksempel.

● Vi må kunne fungere i bygningene. UiO må eventuelt ta kampen med
riksantikvaren.

● Eksempelvis har vi mange gamle vinduer som lekker varme og det er ikke
miljøvennlig.

Leder har snakket med RF og faddersjefen om at det er flere som snakker om
pampekultur og at det går dårlig med realistforeningen (dårlig rekruttering og besøk)
fordi de er strenge på skjenkereglene. RF ønsker å være foreningenes forening. Det er
snakk om å få til stipendpils sammen med fagutvalgene. Det kan være en idé å ha noe
bare for medlemmer i fagutvalgene.

24 2024 Eventuelt X
Ansvarlig: Adam

- Bokskapklipping: Ønsker å henge opp lapper 2 uker før klipping. Alina må lager
lapper nå som kan henges opp i morgen. Bokansvarlig kan gjerne skaffe noen
nye esker å ha ting fra skap i.

- Vi ønsker å ha en aktivitet første uke i neste semester hvor vi selger bøkene vi
har i hyllene. Et slags kombinert bokmarked og MNSU-promo.



25 2024 Møtekritikk D
Ansvarlig: Adam
Bra møte! Fint med pizza!

Møtet ble avsluttet klokken 17:36.


